
VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 1(37) 
Kommunfullmäktige   2015-04-27   

____________________________________________________________________________________________________________ 

  Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Folkets Hus, Måndagen den 27 april 2015, kl. 10.00 – 16.50 

 
Beslutande K G Abramsson Åke Nilsson 
 Annika Andersson Annika Wibrell 
 Bengt Bergsten Göran Jonzon 
 Maria Kristoffersson§1-9 Vanja Marthin 
 Lillemor Jonsson Mikael Danielsson, Saxnäs 
 Robert Svensson Göran Hahlin §9-18 
 Åsa Össbo Viveka Abramsson 
 Rickard Norberg Mikael Österberg 
 Ulf Grahn Monica Nilsson 
 Eric Axelsson Ingela Gustavsson 
 Bengt-Ivan Lidqvist Maria Lundqvist 
 Mattias Ihrström Olga Makarycheva 
 Gunilla Prång Per Vedbring 
 Else Westerlund 

  
Övriga deltagande  Göran Lidström, sekreterare  
  Karl-Johan Ottosson, kommunchef 
  Lars Ekbäck, ekonomichef 
  Kurt Ekbäck, kommunrevisionen 
 Lars Westermark, Polisen 
 
Utses att justera Olga Makarycheva och Mikael Österberg   
 
 
Underskrift Sekreterare......................................................................... §§ 1-18   
       Göran Lidström 

    
  
 Ordförande.........................................................................    
   K G Abramsson 

   
 
 Justerande.......................................................................... 
                                                        Olga Makarycheva      Mikael Österberg 

____________________________________________________________________________ 
BEVIS OM ANSLAG 

Kommunfullmäktiges protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   

Sammanträdesdag 2015-04-27    

Anslaget uppsatt  2015-05-06 Anslaget nedtages 2015-05-28   

Protokollet förvaras på kommunkansliet, Vilhelmina 

Underskrift .............................................................................. 
 Ulrika Österström 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 2 
Kommunfullmäktige   2015-04-27 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 

 
 
 
Innehållsförteckning 
 
§ 1 Information om den nya Polismyndigheten 
§ 2 Allmänhetens frågestund 
§ 3 Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson 
§ 4 Motion –Beträffande medlemskap i Föreningen Sveriges vattenkraftskommuner (FSV) 
§ 5 Motion-angående Borgerliga vigselförrättare i Vilhelmina kommun 
§ 6 Motion-att effektivisera skolverksamheten 
§ 7 Medborgarförslag 
§ 8      Medborgarförslag – gatubelysning längs de kortare gång och cykelvägar inom 
           Vilhelmina tätort 
§ 9  Beredning Skolan i framtiden 
§ 10 Ekonomisk redovisning 
§ 11 Ombudgetering 2015 avseende 2014 års verksamhet 
§ 12 Årsredovisning 
§ 13 Valärende 
§ 14 Valärende 
§ 15 Valärende 
§ 16 Valärende 
§ 17 Justering av val till kommunstyrelsen 
§ 18 Delgivningar 
  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 3 
Kommunfullmäktige   2015-04-27 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 

Kfm § 1 Dnr14/Ks253  940 
Information om den nya Polismyndigheten 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Under överläggningen deltar Lars Westermark från Polisen i Skellefteå 
som lämnar en redogörelse om den nya Polismyndigheten. 
 
Från den 1 januari ersattes de tidigare 21 polismyndigheterna, 
Rikspolisstyrelsen och Statens kriminaltekniska laboratorium av en 
sammanhållen myndighet.  

Den nya Polismyndigheten organiseras i sju polisregioner, ett antal 
nationella avdelningar samt ett kansli. De sju polisregionerna har 
helhetsansvar för polisverksamheten inom ett angivet geografiskt 
område. Ansvaret omfattar bland annat utredningsverksamhet, 
brottsförebyggande verksamhet och service. Regionen leds av en 
regionpolischef. 

Polismyndigheten är en enrådsmyndighet, vilket innebär att myndigheten 
leds av en chef som inför regeringen ensam bär ansvaret för 
myndighetens verksamhet. Rikspolischefen utses av regeringen. Totalt 
består Polismyndigheten av drygt 28 500 medarbetare.  

De sju nya polisregionerna är: Nord, Mitt, Bergslagen, Stockholm, Öst, 
Väst och Syd.  

Huvudorter i regionerna är: Umeå (Nord), Uppsala (Mitt), Örebro 
(Bergslagen), Stockholm (Stockholm), Göteborg (Väst), Linköping (Öst) 
och Malmö (Syd).   

Polisområde Västerbotten består av Skellefteå, Umeå och Södra 
Lappland. 

Polisen kommer att arrangera s.k. medborgardialoger för att informera 
om verksamheten samt diskutera olika samhällsfrågor med allmänheten. 
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Kfm § 1  (forts) Dnr253  940 
Information om den nya Polismyndigheten 
 
Yttrande i ärendet avges av Göran Jonzon, Bengt-Ivan Lidqvist, 
Erik Axelsson, Monika Nilsson, K G Abramsson, Rickard Norberg, 
Robert Svensson, Olga Makarycheva och Mikael Danielsson, Saxnäs. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att notera överläggningen. 
-- 
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Kfm § 2 
Allmänhetens frågestund 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Ordförande konstaterar att det inte i förhand anmälts någon fråga från 
allmänheten. Ingen fråga anmäldes heller vid dagens sammanträde. 
-- 
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Tommy Streling 
Åke Nilsson 
 
 

Kfm § 3 
Kfm § 51   Dnr14/Ks343   940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-12-15 
Tommy Streling, PA inkommer med en interpellation gällande skrivelser 
från ”Vilhelmina kommun” till Näringsdepartementet avseende 
Vilhelmina mineral AB:s överklagande till regeringsrätten, i fallet avslag 
bearbetningskoncession från Bergstaten. 
 
”Under denna process har, mig veterligen, aldrig något yttrande begärts 
från Vilhelmina kommun. En redan upprättad skrivelse, godkände 
kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 maj. Men skrivelsen delgavs 
aldrig kommunstyrelsen den 20 maj, inte heller var skrivelsen föremål 
för prövning eller beslut i kommunstyrelsen detta datum.  
Skrivelsen tog tydligt part för Vilhelmina mineral AB, då kommunen ser 
en nyöppnad gruva som en helt nödvändig satsning. Kommunen anhåller 
att inför regeringen utveckla sin syn på förutsättningarna för ett positivt 
beslut ifråga om bearbetningstillstånd i Stekenjokk.  
Att under en regeringsrättslig prövningsprocess genomföra ett så 
uppsökande och proaktivt påverkansarbete, i ett både omfattande och tungt 
ärende, är anmärkningsvärt.  
 
Under kommunstyrelsen den 25 november efterfrågades grunden för att  
ytterligare en skrivelse sänts till Näringsdepartementet och statsrådet  
Damberg, då ärendet endast delgavs kommunstyrelsen, men inte togs upp 
för prövning och beslut. Hänvisningen från kommunalrådet var då att detta 
togs den 20 maj. Ingen protokoll styrker detta, inte heller delgavs  
kommunstyrelsen vad som försiggått bakom kulisserna den 6 maj.  
Inte i något fall har kommunstyrelsen gett sitt stöd eller mandat till   
skrivelserna till Näringsdepartementet.  
 
 Enligt kommunstyrelsens reglemente § 6 Delegering från 

kommunfullmäktige, sägs att kommunstyrelsen ska besluta i följande 
grupper: yttra sig i enklare samrådsärenden (pkt 10) samt remissvar 
om remisstiden inte så meder (pkt 12).  
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Kfm § 3    (forts) 
Kfm § 51  (forts)  Dnr14/Ks343   940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson 
 
 Enligt kommunallagen 3 kap § 9 anges att fullmäktige beslutar i 

ärenden av principiell beskaffenhet eller av annars större vikt för 
kommunen. 

 
Faktum kvarstår, ingen av skrivelserna till Näringsdepartementet har 
godkänts av kommunstyrelsen. Om mot förmodan  så är fallet är  
uppmaningen till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson att verifiera 
detta skriftligen inför fullmäktige.  
 
Vilhelmina kommun har haft god tid att bereda, lägga fram ärendet och 
eventuella skrivelser till Näringsdepartementet och berört statsråd, trots 
detta har aldrig ärendet väckts i kommunstyrelsen eller därvidlag 
beslutats eller givits något politiskt mandat.  
 
-Anser kommunstyrelsens ordförande att arbetsutskottet haft mandat att 
driva denna stora och principiella fråga utan stöd och beslut från 
kommunstyrelsen? 
 
-Varför ska inte Vilhelmina kommunfullmäktige konsulteras i denna typ 
fråga som rör ”statens marker ” ovan odlingsgränsen, vilka berör en 
rennäring med urminnes hävd, därtill urfolksfrågor, där länsstyrelserna i 
Västerbotten och Jämtland i sina yttranden sagt nej till gruva? ” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att interpellationen får ställas. 
 
Åke Nilsson meddelar att interpellationen kommer att besvaras vid 
kommunfullmäktiges kommande sammanträde 2015-02-16. 
-- 
Kfm 2015-04-27 
Åke Nilsson har upprättat interpellationssvar 2015-04-23. 
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Kfm § 3   (forts)  Dnr14/Ks343   940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson 
 
Ordförande konstaterar att interpellanten inte är närvarande vid 
sammanträdet och lämnar sedan ordet fritt. 
 
Åke Nilsson lämnar en redogörelse för sitt interpellationssvar. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Åsa Össbo, Göran Jonzon 
och Bengt-Ivan Lidqvist. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara interpellationsdebatten avslutad. 
-- 
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Ksau 
 
 
 
 
Kfm § 4 Dnr15/Ks088  940 
Motion – Beträffande medlemskap i Föreningen Sveriges 
vattenkraftskommuner (FSV) 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Motion-Beträffande medlemskap i Föreningen Sveriges 
vattenkraftskommuner (FSV) har inlämnats av Åsa Össbo, PA.  
 
”I en delgivning till kommunstyrelsen förekommer ett intressant 
meddelande från FSV 2014-12-01 vilket borde föranleda en diskussion 
om medlemskap i föreningen. Kravet på återbäring till 
vattenkraftskommunerna har idag fokus på fastighetsskatten för 
vattenkraftanläggningar och kan frikopplas från det kommunala 
utjämningssystemet.  
 
FSV har årsstämma i maj och de avser diskutera och arbeta fram en 
fördelningsmodell för en sådan återbäring och här är det intressant för 
Vilhelmina kommun att vara med och påverka. Det kan vi endast genom 
medlemskap. Föreningen är också en bra arena för att skapa opinion för 
Norrlandsfrågor och regionalpolitiska frågor.  
 
Jämtlandsnytt gjorde i höstas en uträkning om vad kommunerna skulle få 
baserat på den norska återbäringsmodellen som också är frikopplad från 
utjämningssystemet. Vilhelmina skulle i det fallet få över 30 miljoner. En 
återbäring baserat på fastighetsskatten ger mycket mer.  
 
I riksdagen har frågan om återbäring återigen satts på undantag då 
huvudstaden gärna låter oss sitta kvar med de spottstyvrar i form av 
bygdemedel som låter sig lättare betalas ut än de miljarder 
fastighetsskatten skulle ge till de nordliga kommunerna.  
 
Men även bygdeavgiftsmedlen är ifrågasatta. I SOU 2014:35, den s.k. 
Vattenverksamhetsutredningens slutbetänkande, föreslås dessa medel tas 
bort utan att något alternativ presenteras. 
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Kfm § 4    (forts) Dnr15/Ks088  940 
Motion – Beträffande medlemskap i Föreningen Sveriges 
vattenkraftskommuner (FSV) 
 
 I Tillväxtverkets regleringsbrev av 2015 framgår att verket fått i uppdrag 
att ta fram en sammanställning av bygdeavgiftsmedlen och 
länsstyrelsernas beskrivningar av effekterna av de insatser som medlen 
avseende ”allmänna ändamål” har använts till.  
Denna rapport ska överlämnas till regeringskansliet senast den 14 april. 
Även här kan FSV och dess medlemmar agera gemensamt i händelse av 
förslag till lagförändringar.  
 
Jag anser att Vilhelmina kommun bör överväga ett medlemskap i 
Föreningen Sveriges Vattenkraftskommuner.  
 
Jag yrkar på att Vilhelmina kommun ska bli medlem i Föreningen 
Sveriges Vattenkraftskommuner.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
-- 
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Ksau 
 
 
 
 
Kfm § 5 Dnr15/Ks099  940 
Motion-angående Borgerliga vigselförrättare i Vilhelmina kommun 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
En motion angående Borgerliga vigselförrättare i Vilhelmina kommun 
har inlämnats av Göran Jonzon, KD.  
 
”Äktenskap kan ingås mellan två personer och detta finns beskrivet i 
äktenskapsbalken 1987:230. Äktenskapsbalken ändrades 2009  
(SFS 2009:253) så att den blev könsneutral, alltså att även personer av 
samma kön kan ingå äktenskap.  
 
Rätt att utföra vigsel har präst eller annan befattningshavare i sådant 
trossamfund som har förordnande (lag 1993:305) eller den som 
länsstyrelsen har förordnat.  
En präst i Svenska kyrkan har inte en lagstadgad skyldighet att utföra en 
vigsel men kyrkan har en skyldighet att tillse att det finns en 
vigselförrättare för ett par som vill viga sig oavsett om det är ett 
samkönat eller olik-könat par.  
 
Att tillse att det finns tillgänglit vigselförrättare även för samkönade par 
borde vara naturligt för Vilhelmina kommun. Det är kommunfullmäktige 
som föreslår lämpliga personer som sedan länsstyrelsen utser.  
 
Redan idag vore det lämpligt att befintliga vigselförrättare förklarar sitt 
ställningstagande så att par som avser att ingå äktenskap direkt kan vitala 
lämpliga vigselförrättare.  
 
Jag föreslår därför: 
 
att tilltänkta borgerliga vigselförrättare skriftligen får förklara om man är 
beredd att utföra alla vigslar eller om man har moraliska begränsningar i 
att utföra vissa vigslar.  
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Kfm § 5    (forts) Dnr15/Ks099  940 
Motion-angående Borgerliga vigselförrättare i Vilhelmina kommun 
 
Om sådana begränsningar finns är det upp till kommunfullmäktige att ta 
ställning om man ändå vill föreslå dessa personer som vigselförrättare   
att de vigselförrättare som idag är utsedda i Vilhelmina kommun 
uppmanas att ge denna avsiktsförklaring och att detta förs in på 
kommunens hemsida.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
-- 
  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 13 
Kommunfullmäktige   2015-04-27 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 

Ksau 
 
 
Kfm § 6 Dnr15/Ks183  940 
Motion-att effektivisera skolverksamheten 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
En motion om att effektivisera skolverksamheten har denna dag 
överlämnats till presidiet av Olga Makarycheva, KD.    
 
”Att effektivisera skolverksamheten.  
Vikten av att inventera skolpersonalens formella kompetenser för 
optimalt brukande och verksamhetsutfall.  
Utgångspunkterna för motionen är att: 
 Kompetens hos lärare samt formell behörighet som till exempel 

utbildning, fortbildning och yrkeserfarenhet är en förutsättning för 
god kvalité i skolans verksamhet 

 Lärares kunskaper och formella kompetenser, intellektuella och 
praktiska färdigheter påverkar dennes möjliga handlingsförmåga 

 Kompetent personal är ”den främsta resursen och 
konkurrensfördelen” för en skolverksamhet(Lindelöw 2008:17). 

 Individens självklassificering och dennes förväntningar på 
arbetsplatsen korrelerar med en framgång i arbetet.  

 Ingen kompetens är oföränderlig. Lärares formella kompetenser 
uppdateras hela tiden genom att de prövas och tillämpas på 
arbetsplatsen samt genom ständig fortbildning.  

 I dagens kunskapsbaserade samhälle, är såväl offentliga som den 
egna kompetensen (till exempel kreativitet, attityd, 
motivation/drivkraft, personlighet, social kompetens och 
ledarskapspotential) lika viktiga.  

 
Problemformulering: 
 En del lärare upplever, att trots krav på formella kompetenser när 

man blir anställd, att deras utbildning i praktiken, inte spelar någon 
större roll.  

 En annan del lärare menar att deras kompetensutveckling i form av 
fortbildningar (kurser, seminarier mm) och övriga utbildningar inte 
tas på allvar vid t.ex. lönesamtal. Inhämtade teoretiska kunskaper 
används inte tillräckligt/alt.används i väldigt liten utsträckning för 
verksamhetens utveckling och framgång.  
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Kfm § 6  (forts) Dnr15/Ks183  940 
Motion-att effektivisera skolverksamheten 
 
 Skolans kultur uppvisar brister, då den inte uppmuntrar sina lärare att 

utvecklas i vissa frågor på ett professionellt och personligt plan. 
 Lärares engagemang och ambitioner att utveckla sig professionellt 

värdesätts inte på riktigt.  
 Dagens praktik visar att allt mer fokus läggs vid individens personliga 

kompetenser. Det är medarbetares personliga kompetenser som har 
oftast  en avgörande betydelse på arbetsplatsen trots att de är svåra att 
mäta och bedöma ”på ett objektivt sätt” (Brown et al 2002:6). 
Varför är det så svårt?  

En del forskare hävdar att personliga kompetenser har en nyanserad 
innebörd och är integrerade  i de flesta kompetensmodeller som man ska 
ta hänsyn till. Gränserna mellan vad som är personliga kompetenser och 
personlighet inte helt klara vilket gör det svårt att göra en abstraherad 
åtskillnad.  
 
Konsekvensanalys 
I den rådande situationen när skolledare upplever både tidsbrist/tidspress 
finns det vissa risker som är svåra att underskatta, speciellt i situationer 
när ett beslut behöver tas eller någon bedömning måste göras. Låt mig ge 
några exempel (se nedan): 
 En del medarbetare kan ständigt försöka framställa sig själva ”i bättre 

dager”, det vill säga genom att lyfta fram sig, dölja sina svagheter 
samt anpassa sig efter vad arbetsgivaren verkar gilla.  

 
I detta fall, löper man stor risk att luras av ” den fina fasaden”.  
 Personliga kompetenser kan vara beroende av yttre faktorer som en 

individ inte råder över men bedöms för.  
 Olikheter hos medarbetare kan tendera till att sorteras bort eftersom ” 

alla behandlas lika” oberoende av medarbetares olika förutsättningar 
och bakgrund. Detta kan ske på grund av att ”lika brukar välja lika”, 
enligt några forskare.  
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Kfm § 6  (forts) Dnr15/Ks183  940 
Motion-att effektivisera skolverksamheten 
 
Om kriterierna är otydliga eller suddiga som det är i fall med personliga 
kompetenser, blir bedömning/beslut mer subjektiv vilket kan leda till att 
olikheter väljs bort, på ett medvetet eller omedvetet sätt.  
 
Ovan beskrivna faktorer, kan skapa spänningar på arbetsplatsen. Anser 
man att formella kompetenser inte är lika viktiga, blir all yrkesutövning 
hos läraren missvisande, eftersom möjligheter att använda sina 
inhämtade teoretiska kunskaper, inte betraktas som oerhört viktiga på 
arbetsplatsen.  
 
Därför yrkar jag till att efterföljande åtgärder ska vidtas i 
Vilhelmina kommuns skolor från och med HT2015(se nedan): 
 
 Att en analys av varje skolas kompetensbehov genomförs 
 Att en inventering  sker av formella kompetenser hos medarbetare, 

nämligen: 
a)vad varje lärare har för behörighet 
b)skolans förslag på hur lärarnas formella kompetens skall användas på 
den egna skolan, skolorna i kommunen och i andra kommuner.  
 
 Att en inventering sker av övriga utbildningar och fortbildningar 
hos medarbetare 
a)vilka beskriver vilka ytterligare behörigheter dessa utbildningar ger 
liksom 
b)skolans förslag på hur lärares utvidgade formella kompetens skall 
användas på den egna skolan, skolorna i kommunen och i andra 
kommuner. 
 
 Att alla skolor planerar och utarbetar en Skolsamverkansplan 

tillsammans, hur de kan använda allas  behörigheter på ett effektivare 
sätt.  

 Att i lönekriterier ska framgå tydligt att kompetensutvecklande 
insatser hos medarbetare leder till större lönehöjning 
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Kfm § 6  (forts) Dnr15/Ks183  940 
Motion-att effektivisera skolverksamheten 
  
 Att medarbetare på skolorna ska ha rätt till att utforma sin 

Kompetensprofil som sedan efter att ha blivit diskuterat, lämnas in 
till skolledare. Kunskapsprofilen ska utgöra ett tydligt underlag för 
medarbetar- och lönesamtal. Kompetensprofilen bör uppdateras vid 
behov och/eller fortlöpande. 

 Att medarbetare med bredare kompetenser, ska få möjligheter att 
använda dem till fullo, genom att under trepartssamtal (rektor-
biträdande rektor-medarbetare)  diskutera ledningens förslag på hur 
medarbetares kompetenser skall användas och hur förutsättningar för 
detta skall kunna genomföras.  
 

Lärare ska ha rätt att yttra sig kring denna fråga. De kan komma med 
alternativa förslag.  
Detta arbete ska följas upp (revideras och görs) systematiskt och en 
gång per år.  
Den positiva konsekvensanalys man kan dra av en sådan inventering, 
som leder till en ökad personal-och skoleffektivitet, äratt det, då 
 Skolledare kan delegera vissa uppdrag till kompetenta i aktuella 
frågor lärare/medarbetare/övrig personal 
 Arbetsvillkor och arbetsklimat kommer att förbättras på grund av 
större tydlighet 
 Verksamheten kan uppvisa högre utvecklingsgrad 
 Man behöver inte alla gånger anställa externa personer. Istället 
utmanas redan anställda i att genom att utveckla sin fulla potential 
utveckla samtidigt sin egen verksamhet 
 Möjligheter till erfarenhetsutbyte samt samverkan mellan olika 
skolverksamheter inom en kommun ska öka 
 Det kan vara kommunens nya inkomstkälla när lärares 
specifika/unika kunskaper och kompetenser säljs till andra kommuner. 
Alternativet är att Vilhelmina kommun samverkar med andra kommuner 
för sin fördel.  
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Kfm § 6   (forts) Dnr15/Ks183  940 
Motion-att effektivisera skolverksamheten 
 
Detta har även strategisk betydelse 
 Det blir lättare att attrahera och bibehålla engagerade och ambitiösa 

medarbetare som fyller organisationens kompetensbehov 
 Det är betydelsefullt för såväl samhället, den enskilda organisationen 

som individen 
 Motivation och engagemang mellan personal kan bli större vilket kan 

påverka arbetsprestation hos övrig personal 
 Detta kan förändra gruppdynamik, igen kännedom och tillit hos 

medarbetare på ett positivt sätt 
 Fördomar och stereotypa föreställningar på arbetsplatsen antas 

lämnar utrymme i fall formella kompetenser hos medarbetare höjs i 
sin värde 

 
Detta har betydelse för individen 
 Vi är olika 
Vissa personer kan göra den bekanta och vanliga hela livet ut medan de 
andra behöver utmaningar och stimulans i arbetslivet. Övriga 
utbildningar/fortbildningar hos den enskilde individen är tydliga tecken 
på att hen behöver utmanas på arbetsplatsen.  
 Man känner att man är sedd och uppmärksammad för det man gör 

(professionellt bemötande) 
 Man förstår att man satsar rätt om man vill utbilda/fortbilda sig 
 Man ser att formella kompetenser kan löna sig också 
 Det är en viktig rättvisefråga 

 
Med hänvisning till ovanstående föreslår jag att: 
1. Att ovan beskrivna åtgärder genomförs årligen 
2. Att förvaltningschefen UN ges i uppdrag att implementera 

åtgärderna. ” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
-- 
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Kenneth Nyberg        Kfm § 7 

Ks § 55 
Au § 37     
Au § 14    15-2/24-25 
Kfm § 56   Dnr13/Ks221   940 
Medborgarförslag  
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-12-15 
Kenneth Nyberg inkommer med medborgarförslag enligt följande: 
”Mitt medborgarförslag är följande, och innehåller två delar: 
 
Att Vilhelmina kommun låter sakkunnig expertis externt granska 
kommunens satsningar på turism under de senaste tio åren (kanske mer), 
detta bör även inkludera hur vida kommunförvaltningen besitter 
tillräcklig 
kompetens på detta område. Granskningen bör även belysa alla projekt 
med huvud- eller delsyfte att främja turismutveckling i Vilhelmina 
kommun och/eller Södra Lappland. Detta med syfte att ta reda på om 
kommunens 
insats står i rimligt förhållande till utfallet, och om tillräckliga 
förutsättningar funnits i projekten för att kunna lyckas, inte minst då det 
gäller kompetens rörande denna komplexa näring. 
 
Att Vilhelmina kommun låter sakkunnig expertis externt granska hur 
demokrati och medarbetarinflytande praktiskt fungerar i kommunens  
verksamhet. Rekryteras personal efter kompetens eller informella 
kontakter 
och nätverk? Bör en ”Visselblåsarfunktion” inrättas gällande den 
kommunala verksamheten? Detta är något flera kommuner och offentliga 
förvaltningar 
inrättat.  
 
Dessa förslag är till för att belysa ev. brister inom den kommunala 
förvaltningen, och för att om så är fallet kunna lära av dessa och blir 
bättre i framtiden. FÖR VILHELMINAS BÄSTA! ” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att bereda ärendet inför 
kommunfullmäktiges ställningstagande. 
-- 
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Kfm § 7  (forts) 
Ks § 55   (forts) 
Au § 37  (forts) 
Au § 14  (forts)  Dnr13/Ks221   940 
Medborgarförslag  
 
Au 2015-01-13 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta förslag till yttrande. 
-- 
Au 2015-02-10 
Yttrande har upprättats av kanslichef Göran Lidström 2015-01-30. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att avslå medborgarförslaget.  
-- 
Ks 2015-03-31  
Monika Nilsson och Göran Jonzon yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 
  
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE  
 
Kommunfullmäktige beslutar att 
 
att avslå medborgarförslaget.  
 
-- 
Kfm 2015-04-27 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå medborgarförslaget.  
 
-- 
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Ksau 
 
 
 
Kfm § 8 Dnr15/Ks069  940 
Medborgarförslag – gatubelysning längs de kortare gång och cykelvägar 
inom  Vilhelmina tätort.  
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Linus Johansson inkommer med ett medborgarförslag. 
”Det är idag 14 st kortare gång- och cykelvägar inom Vilhelmina tätort 
som delvis eller helt saknar belysning. Dessa stråk bildar under 
vinterhalvåret ”mörka korridorer” mellan kvarteren. Belysning av dessa 
områden skulle ge en tryggare och mer trivsam utomhusmiljö för gång-
och cykeltrafikanter och uppmuntra ortsbefolkningen till ökad fysisk 
aktivitet. Även risken för halk-och omkullkörningsolyckor skulle 
minska.  
 
Kommunen borde sätta upp gatubelysning längs de gång- och cykelvägar 
som finns inom Vilhelmina tätort. Det är sammanlagt 17 st gatlyktor som 
skulle behövas sättas upp(se bifogad karta). ” 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att uppdra till 
kommunstyrelsen att behandla medborgarförslaget. 
 
Göran Jonzon yrkar bifall till Åke Nilssons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att behandla medborgarförslaget. 
-- 
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Ksau 
 
 
 
Kfm § 9 
Ks § 75   ny bil. 218-290 
Kfm § 76 Dnr14/Ks351  609 
Beredning Skolan i framtiden 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-12-15 
Valberedningens ordförande Mikael Österberg föredrar valberedningens 
förslag: 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att utse följande ledamöter till beredning Skolan i framtiden 
 
Viveka Abramsson S 
Bengt Bergsten Ober. 
Margaretha Löfgren V 
Mattias Ihrström C 
Katharina Hahlin M 
Rickard Norberg KD 
Tommy Streling PA 
 
att utse Viveka Abramsson till beredningens ordförande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bifalla valberedningens förslag. 
-- 
 
Ks 2015-03-31 
Fullmäktigeberedningen  Skolan i framtiden avlämnar rapport 2014-12-
22. 
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Kfm § 9  (forts) 
Ks § 75  (forts) Dnr14/Ks351  609 
Beredning Skolan i framtiden 
 
Utbildningsnämnden har 2015-03-17 § 32 beslutat: 
att ställa sig bakom beredningsgruppens förslag med undantag för 
Latikbergs skola 
att inrätta F-3 i skolan lokaler i Latikberg 
att hos kommunstyrelsen begära investeringsmedel för anpassning av 
lokalerna i Latikberg 
att uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda förslag till 
besparingar 
i Latikberg och Dikanäs och överlämna förslaget till kommunstyrelsen. 
 
Maria Lundqvist ( PA) deltar inte i beslutet. 
 
Jonny Kärkkäinen(KD) och Stina Nordlöf (KD) lämnar blank reservation 
mot den andra att-satsen.  
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
besluta 
 
1. att ställa sig bakom beredningsgruppens förslag med undantag för 
Latikbergs skola 
 
2. att inrätta F-3 i skolans lokaler i Latikberg 
3. att anvisa investeringsmedel för anpassning av lokalerna i Latikberg 
ur ej fördelade investeringsmedel. Dispositionen för inte överstiga 500 
kkr. 
 
Monika Nilsson och Bengt Bergsten yrkar bifall till Åke Nilssons 
förslag. 
 
Mattias Ihrström yrkar bifall till punkt 1 och 3. Ihrström yrkar avslag till 
punkt 2 och att kommunstyrelsen istället bör besluta att samordna 
förskola och F6 i skolans lokaler i Latikberg. 
 
Göran Jonzon och Marita Stinnerbom yrkar bifall till Ihrströms förslag. 
 
Åsa Össbo yrkar bifall till punkt 1 samt avslag till punkt 2 och 3. 
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Kfm § 9  (forts) 
Ks § 75  (forts) Dnr14/Ks351  609 
Beredning Skolan i framtiden 
 
Efter avslutad debatt och gjorda yrkanden finner ordföranden att det 
föreligger tre yrkanden: 
 
Åke Nilssons förslag 
Mattias Ihrströms förslag samt 
Åsa Össbos förslag 
Alla enligt ovanstående redovisning. 
 
Följande propositionsordning uppläses och godkänns: 
 
Ordförande ställer de tre förslagen mot varandra. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat att bifalla Åke Nilssons förslag.  
 
Votering begärs av Marita Stinnerbom.  
 
Följande propositionsordning uppläses och godkänns: 
 
Åke Nilssons förslag utses som huvudförslag 
 
Mattias Ihrströms förslag ställs mot Åsa Össbos förslag. Det förslag som 
vinner ställs mot huvudförslaget.  
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat 
att bifalla Mattias Ihrströms förslag som motförslag till huvudförslaget.  
 
Därefter ställer ordförande Åke Nilssons förslag mot Mattias Ihrströms 
förslag.  
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat att bifalla Åke Nilssons förslag.  
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Kfm § 9  (forts) 
Ks § 75  (forts) Dnr14/Ks351  609 
Beredning Skolan i framtiden 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
att ställa sig bakom beredningsgruppens förslag med undantag för 
Latikbergs skola 
 
att inrätta F-3 i skolans lokaler i Latikberg 
 
att anvisa investeringsmedel för anpassning av lokalerna i Latikberg ur ej 
fördelade investeringsmedel. Dispositionen får inte överstiga 500 kkr. 
-- 
Ledamöterna Göran Jonzon (KD), Åsa Össbo(PA) och Mattias Ihrström, 
Marita Stinnerbom och Annika Andersson, samtliga (C) reserverar sig 
mot beslutet.  
--- 
Kfm 2015-04-27 
Ordföranden meddelar att skolledningen vid Volgsjö skola upprättat 
enkäten ” Frågeenkät till föräldrar och barn Vid Latikbergs skola – vt 
2015 med svarstiden 2015-04-22. Tolv enkätsvar har lämnats in till 
kommunkansliet 2015-04-23. Någon sammanställning av inkomna 
enkäter har inte gjorts. 
 
En skrivelse har också inlämnats av Sandra Strandberg 2015-04-24. 
 
Yttrande i ärendet avges av Göran Jonzon, Åsa Össbo, Åke Nilsson 
Maria Lundqvist och Göran Hahlin. 
 
Maria Kristoffersson yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att 
ajournera sammanträdet under tio minuter. 
 
Efter att ordförande prövat Maria Kristofferssons yrkande om 
ajournering finner han att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
förslaget. 
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Kfm § 9   (forts) Dnr14/Ks351  609 
Beredning Skolan i framtiden 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att ajournera sammanträdet mellan 14.05 och 14.15 
 
Efter ajourneringen avslutats yrkar Åke Nilsson att kommunfullmäktige 
bör återremittera ärendet till kommunstyrelsen för ytterligare beredning. 
 
Maria Kristoffersson, Rickard Norberg, Bengt-Ivan Lidqvist, Åsa Össbo 
och Eric Axelsson biträder Åke Nilssons återremissyrkande. 
Yttrande i ärendet avges vidare av Göran Jonzon och Maria Lundqvist. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras 
idag eller om det ska återremitteras. 
Efter genomförd omröstning finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat återremittera ärendet. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att återremittera ärendet till kommunstyrelsen för ytterligare beredning. 
-- 
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Lars Ekbäck 
 

 
 
 
Kfm § 10 Dnr15/Ks037  940 
Ekonomisk redovisning 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Ekonomichef Lars Ekbäck redovisar att ekonomienheten nu 
sammanställer delårsbokslutet för april 2015. 
Likviditeten uppgår f.n. till 33,3 Mkr. 
 
Värdepappersportföljen var 2014-03-30 värd 86 Mkr. Anskaffnings-
värdet var 72 Mkr. 
 
Av årets investeringsbudget på 30 Mkr har 2,1 Mkr förbrukats. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Göran Jonzon, Åke Nilsson och 
Annika Andersson. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att notera ekonomichefens redovisning. 
-- 
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Lars Ekbäck 

 
 
 
Kfm § 11  ny bil. 459-464 
Ks § 84  Dnr15/Ks116  043 
Ombudgetering 2015 avseende 2014 års verksamhet 
 
Ärendebeskrivning 
Ks 2015-03-31 
Ekonomienheten har sammanställt verksamheters och nämnders förslag 
avseende anhållan om tilläggsanslag 2015 ur kvarvarande medel 
avseende 2014 års verksamhet.  
 
Inom driftbudgeten anhålls om tilläggsanslag med 51,0 tkr inom 
kommunstyrelsens verksamhetsområde, 520,5 tkr inom utbildningsnämndens 
verksamhetsområde, 1068,0 tkr inom socialnämndens verksamhetsområde.  
Totalt föreslås därmed ombudgetering med 1639,5 tkr inom driftbudgeten.  
 
Inom investeringsbudgeten anhålls om tilläggsanslag med totalt 2245,7 tkr  
fördelat på 1557,7 tkr för kommunstyrelsen, 409,0 tkr för 
utbildningsnämnden samt 279,0 tkr för socialnämnden. 
 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att godkänna föreslagna ombudgetering avseende driftsbudgeten med  
undantag för Medicinsk enhet, prestationsbaserad ersättning, 865.800:- 
 
att godkänna föreslagna ombudgetering avseende investeringsbudgeten. 
-- 
Kfm 2015-04-27 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att godkänna föreslagna ombudgetering avseende driftsbudgeten med  
undantag för Medicinsk enhet, prestationsbaserad ersättning, 865.800:- 
 
att godkänna föreslagna ombudgetering avseende investeringsbudgeten. 
-- 
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Lars Ekbäck 
 
 
 
 
 
Kfm § 12 
Ks § 71      ny bil. 294-458 
Au § 69   Dnr14/Ks283  042 
Årsredovisning 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2015-03-03 
Ekonomichef Lars Ekbäck redovisar att arbetet med årsredovisningen för 
2014 är inne i ett slutskede. 
Det preliminära resultatet uppgår till -5,6 Mkr. 
 
Ett sammantaget material kommer att tillställas kommunstyrelsen innan 
sammanträdet 2015-03-31. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att notera redovisningen. 
-- 
Ks 2015-03-31 
Årets resultat uppgår till -7,1 Mkr. Soliditeten för 2014 var 68 % (71%), 
Nettokostnadernas andel av skatteintäkter 101,6 % ( 98,8 
%).Låneskulden uppgår till 61,5 Mkr ( 65,2 Mkr ). 
 
Under överläggning i ärendet deltar förvaltningscheferna Karl-Johan 
Ottosson, Roland Bång och Christer Staaf som gör en genomgång av 
respektive nämnds bokslut för 2014. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att fastställa årsredovisningen 
 
att överlämna årsredovisningen till kommunfullmäktige för behandling  
2015-04-27. 
-- 
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Kfm § 12  (forts)  Dnr14/Ks283  042 
Årsredovisning 
 
Kfm 2015-04-27 
Behandlingen av ärendet inleds med en allmänpolitisk debatt.  
Debatten inleds av kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson. Därefter 
avges yttrande av kommunstyrelsens vice ordförande Annika Andersson. 
 
Yttranden avges vidare av Göran Jonzon, Åsa Össbo, Rickard Norberg, 
Erik Axelsson och Monica Nilsson. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avsluta den allmänpolitiska debatten. 
 
Kurt Ekbäck från kommunrevisionen redovisar revisorernas förslag 
 
att styrelse och nämnder i Vilhelmina kommun huvudsakligen har 
bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt sätt, men ur ekonomisk 
synpunkt inte helt tillfredsställande 
 
att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande 
 
att styrelsens och nämndernas interna kontroll inte fullt ut varit tillräcklig 
 
att den finansiella måluppfyllelsen är svag 
 
att verksamhetsmålens uppfyllelse är svag 
 
Revisorerna tillstyrker 
 
att fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunstyrelsen och 
nämnderna samt de enskilda ledamöterna i dessa organ 
 
att kommunens årsredovisning för 2014 godkänns. 
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Kfm § 12  (forts)  Dnr14/Ks283  042 
Årsredovisning 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av kommunrevisor Johnny Holmgren 
samt ledamöterna Göran Jonzon, Åke Nilsson, Annika Andersson och 
Robert Svensson. 
 
Sammankallande i revisionen, Kurt Ekbäck tackar kommunfullmäktige 
för de tio år som han innehaft uppdraget. 
 
Därefter föreslår ordförande att årsredovisningen behandlas i denna 
ordning: 
 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Utbildningsnämnden 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Valnämnden  
Överförmyndaren 
 
Kommunstyrelsen 
 
Yttrande i ärendet avges av Åsa Össbo, Åke Nilsson, Göran Jonzon 
 
Socialnämnden 
Inga inlägg 
 
Utbildningsnämnden 
Inga inlägg 
 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Inga inlägg 
 
Valnämnden  
Inga inlägg 
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Kfm § 12  (forts)  Dnr14/Ks283  042 
Årsredovisning 
 
Överförmyndaren 
Yttrande avges av Göran Jonzon. 
 
K G Abramsson anmäler jäv. 
 
Ordförandeskapet övertas av fullmäktiges andre vice ordförande Gunilla 
Prång. 
 
Yttrande avges av Göran Jonzon och K G Abramsson. 
-- 
Därefter övertas ordförandeskapet av K G Abramsson. 
 
Det konstateras att närvarande ledamöter och ersättare i berörda organ 
inte deltar i beslutet avseende ansvarsfrihet. 
 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige är beredd att besluta att 
bevilja styrelsen och nämnderna samt ledamöter och ersättare i berörda 
organ ansvarsfrihet för 2014. 
 
Ordförande finner, efter genomförd proposition, att fullmäktige beslutat 
bevilja styrelsen och nämnderna samt ledamöter och ersättare i berörda 
organ ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2014. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bevilja styrelsen och nämnderna samt ledamöter och ersättare i 
berörda organ ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2014. 
 
Ordförande frågar avslutningsvis om kommunfullmäktige därmed kan 
besluta att godkänna årsredovisningen för 2014. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna årsredovisningen för 2014. 
-- 
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 Kfm § 13 Dnr14/Ks367  940 

Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Tommy Streling, PA, avsäger sig i skrivelse 2014-12-19 sitt uppdrag 
som ledamot i kommunfullmäktige med omedelbar verkan samt som 
ledamot i fullmäktigeberedningen ”Skolstruktur utanför Vilhelmina 
tätort”.  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna avsägelsen, 
 
att begära ny sammanräkning. 
-- 
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Petra Jonsson 
 
 
 
 
Kfm § 14  Dnr14/Ks367  940 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Tarja Eliasson, S, avsäger sig i skrivelse 2014-12-18 sitt uppdrag som 
nämndeman i Tingsrätten. 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att utse Petra Jonsson (S), Vilhelmina, till ny nämndeman. 
-- 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att utse Petra Jonsson (S), Vilhelmina, till ny nämndeman. 
-- 
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Valda ledamöter 

 
 
 
 
 
Kfm § 15 Dnr14/Ks367  940 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Patrick Willems, M, avsäger sig i skrivelse 2015-01-21 alla sina politiska 
uppdrag.   
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att godkänna avsägelsen från Patrick Willems 
 
att utse Annika Andersson (C), Vilhelmina, till ny ersättare i miljö- och 
byggnadsnämnden. 
 
att utse Margret Fjellström (C), Dikanäs till ombud vid Föreningen 
Sagavägens årsmöte 
 
att utse Else Westerlund (C), Klimpfjäll till ersättare i Hemvärnets 
förtroendenämnd. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna avsägelsen från Patrick Willems, 
 
att utse Annika Andersson (C), Vilhelmina, till ny ersättare i miljö- och 
byggnadsnämnden, 
 
att utse Margret Fjellström (C), Dikanäs till ombud vid Föreningen 
Sagavägens årsmöte, 
 
att utse Else Westerlund (C), Klimpfjäll till ersättare i Hemvärnets 
förtroendenämnd. 
-- 
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Margret Fjellström 
UN 

 
 
Kfm § 16  Dnr14/Ks367  940 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
Madelene Haglund, C, avsäger sig i skrivelse 2015-02-24 sina politiska 
uppdrag.  
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
att godkänna avsägelsen från Madelene Haglund, 
 
att utse Margret Fjellström (C), Dikanäs till ny ledamot i 
utbildningsnämnden. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna avsägelsen från Madelene Haglund, 
 
att utse Margret Fjellström (C), Dikanäs till ny ledamot i 
utbildningsnämnden. 
-- 
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Valda ledamöter 

 
 
 
Kfm § 17 Dnr14/Ks264  940 
Justering av val till kommunstyrelsen 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2015-04-27 
I samband med kommunfullmäktiges val till styrelser och nämnder  
2014-10-15, § 45 gjordes bl.a. detta val avseende kommunstyrelsen: 
 
Ledamöter  Ersättare 
 
Mattias Ihrström (C)  Ronny Svarto (PA) 
 
Åsa Össbo (PA)  Ingrid Ericsson ( C) 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige besluta ändra detta val enligt 
följande: 
  
Ledamöter  Ersättare 
 
Mattias Ihrström (C)  Ingrid Ericsson ( C) 
 
Åsa Össbo (PA)  Ronny Svarto (PA) 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att ändra tidigare val 2014-10-15, § 45 avseende val till 
kommunstyrelsen enligt följande: 
 
Ledamöter  Ersättare 
 
Mattias Ihrström (C)  Ingrid Ericsson ( C) 
 
Åsa Össbo (PA)  Ronny Svarto (PA) 
-- 
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Kfm § 18 Pärm 
Delgivningar 
 
Beslut – förordnande av ombud enligt begravningslagen 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att lägga delgivningen till handlingarna. 
-- 


